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Moclawek, dnia 30. 1 1.2015r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam sig do pana prezydenta z interpelacj4 w imieniu nauczycieli,
rodzic6w i uczni6w Zespofu szk6r Integraryinych Nr 1 we l*oclawku z
pro6b4 o zakup dw6ch samochod6w do ptzewozu dzieci niepernosprawnych

ucz4cych sig w tej i innych ptac6wkach odwiatowych naszego miasta.

obecnie je2d2qce w tej prac6wce samochody zakupione zostaly w roku 2003,

czyli maja ju2 prawie 13 lat i sq znacznie wyeksploatowane.

Troska o bezpieczny dow6z uczni6w niepelnosprawnych powoduje

u rodzic6w jak i u nauczycieii skierowanie powy2szej prodby

Prezydenta.

zar6wno

do Pana


